
II SPOTKANIE Z CYKLU WARSZTATÓW 
PROJEKTOWYCH Z MIESZKAŃCAMI 

DZIELNICA - BŁĘDÓW 

 
Data: 28.09.2017r. 
Miejsce: Zespół Szkolno- Przedszkolny nr 1, ul. Żołnierska 188 
Godzina: 18:00 
Spotkanie nr: 2 
Prowadzący: Ilona Barańska - Węzik 
Liczba uczestników: 9 
Link do notatki ze spotkania nr 2:  
https://docs.google.com/document/d/137U3jGXFgDx-joIYonfI0BU_w12_IaZD68LA0KiyAWk/edit 

 
Przebieg spotkania: 
Co ustalono: 

1. Mieszkańcy chcą, aby chodnik na ulicy Jesionowej biegł od strony ulicy Żołnierskiej w 
stronę cmentarza po wschodniej stronie. Mieszkańcy zostali poinformowani, że ze 
względu na brak miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego inwestycja 
może nie być zrealizowana w ciągu 1 roku. Mieszkańcy akceptują wytyczne WIM w 
tej kwestii.  

2. Mieszkańcy nie mają uwag w związku z planem remontu remizy. Zgodnie z 
sugestiami WKM ilość krzeseł, jakie mają zostać zakupione została ograniczona do 
80 sztuk. Mieszkańcy zgadzają się na ograniczenia. Zależy im przede wszystkim na 
remoncie remizy. Gdyby zostały środki to w pierwszej kolejności zostaną dokupione 
krzesła.  

3. “Miejsce spotkań”: 
a) mieszkańcy we własnym zakresie zajmą się podłożem z kostki brukowej pod 

ławostołami; 
b) mieszkańcy nie akceptują propozycji zakupu 6 sztuk ławostołów i zadaszenia 

trzech z nich (po wstępnej weryfikacji UM na tyle wystarczy środków, jakie są 
przyznane na ten projekt) 

c) mieszkańcy przedstawili następujące opcje rozwiązania: 
- dwie mniejsze wiaty do 35m w stronę siłowni bez ławostołów; 
- ilość ławostołów taka, aby wszystkie mogły zostać zadaszone; 
- 6 sztuk ławostołów + wiata o wymiarach 3m x 18m (mieszkańcy zostali 
poinformowani, że przy takim rozwiązaniu realizacja projektu może nie być 
wykonana w ciągu roku ze względu na brak miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego i niewystarczające środki). 

 


